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Vragen van het lid Laçin (SP) aan de Minister en Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over het bericht dat recent twee ernstige incidenten 
hebben plaatsgevonden op Schiphol (ingezonden 17 augustus 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Weer twee ernstige incidenten op Schiphol, verkeerslei-
ding blunderde», waaruit blijkt dat er sinds de publicatie «Veiligheid 
vliegverkeer Schiphol», die de Onderzoeksraad voor Veiligheid (OVV) in april 
uitbracht, opnieuw twee ernstige incidenten hebben plaatsgevonden op 
Schiphol?1 

Vraag 2
Wat is u, afgezien van de berichtgeving van de OVV in zijn «Kwartaalrappor-
tage Luchtvaart april-juni 2017», bekend over de aard van deze incidenten? 
Hoe bent u daarover geïnformeerd?2 Welke rol hebben het Veiligheidsplat-
form Schiphol en de Inspectie Leefomgeving en Transport hierbij gespeeld? 

Vraag 3
Hoe ver bent u gevorderd met de uitvoering van de aanbevelingen van de 
OVV, zoals u heeft aangekondigd in uw brief van 8 mei 2017?3 

Vraag 4
Bent u van mening dat hier sprake is geweest van vermijdbare incidenten? Zo 
ja, welke maatregelen gaat u nemen om dit soort incidenten te voorkomen in 
de toekomst? 

Vraag 5
Hoe is er door de betrokken partijen gehandeld na de foutieve inschatting van 
de verkeersleiding bij het incident met de vogelwacht? Wat is u bekend over 
de werkdruk bij de verkeersleiding? Heeft u aanwijzingen dat werkdruk bij de 
verkeersleiding een rol heeft gespeeld bij dit concrete incident?

1 Algemeen Dagblad, 15 augustus 2017 (http://www.ad.nl/binnenland/weer-twee-ernstige-
incidenten-op-schiphol-verkeersleiding-blunderde~a2928ce1/)

2 Onderzoeksraad voor Veiligheid, kwartaalrapportage april-juni 2017 (https://onderzoeksraad.nl/
nl/onderzoek/2353/kwartaalrapportage-luchtvaart-2e-kwartaal-2017)

3 Kamerstuk 29 665, nr. 236
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